



ZERTIFIKAT

Dieses Dokument bescheinigt, dass das Qualitätsmanagement-System von

UNITRONIC GmbH

Mündelheimer Weg 9, 40472 Düsseldorf

durch QAS International geprüft und genehmigt wurde.

Die Anforderungen des Managementstandards

ISO 9001:2015

sind erfüllt.

Geltungsbereich:

Die UNITRONIC GmbH am Standort Düsseldorf ist spezialisiert auf die Entwicklung, den Vertrieb und die Herstellung von elektronischen Modulen und Komponenten.

Erstmalige Zulassung:	<u>15. März 2004</u>
Bestehendes Zertifikat:	<u>15. Juni 2018</u>
Dieses Zertifikat ist gültig bis:	<u>15. Juni 2021</u>
Zertifikat Nr:	<u>A1194GER</u>

Unterschrift:

Im Auftrag von QAS International

Dieses Zertifikat setzt voraus, dass das Unternehmen sein Management-System nach den oben angegebenen Normen und Regeln anwendet und aufrechterhält. QAS Int. überwacht die Einhaltung während der jährlichen Überprüfungen. Es ist dem Unternehmen gestattet, dieses Zertifikat innerhalb der Gültigkeit öffentlich auszustellen. Dieses Zertifikat muss auf begründete Anfragen an QAS Int. zurückgegeben werden.

Issuing Office: QAS International, 20A Oxford Street, Malmesbury, Wiltshire, SN16 9AX





REGISTRATION CERTIFICATE

This document certifies that the administration systems of

UNITRONIC GmbH

Mündelheimer Weg 9, 40472 Düsseldorf

***have been assessed and approved by QAS International
to the following management systems, standards and guidelines:***

ISO 9001:2015

The approved administration systems apply to the following:

The UNITRONIC GmbH in Düsseldorf specializes in the development, distribution and production of electronic modules and components

Original Approval15th March 2004.....

Current Certificate15th June 2018.....

Certificate Expiry15th June 2021.....

Certificate NumberA1194GER.....

Signed:

On behalf of QAS International

This certificate remains valid while the holder maintains their quality administration systems in accordance with the standards and guidelines stated above, which will be audited annually by QAS International. The holder is entitled to display the above registration mark for the duration of this certificate, which should be returned to QAS International upon reasonable request.
Issuing Office: QAS International, 20A Oxford Street, Malmesbury, Wiltshire, SN16 9AX, UK

